
Zebranie Rady Federacji

            29.07.2017r. odbyło się kolejne zebranie RF PFO, na którym obecni byli:  
  Prezydent - Justyna Krawczyk (ŁSHKiPO)  Wiceprezydent - Jan Kamiński (PZHKiPE)  Skarbn
ik - Artur Kupczak (RSHPE Amazonka)
 
Przewodniczący KKW - Marek Żyłkowski (PZHKiPE/PZO)
 
Sekretarz KKW - Janusz Woźnicki (PZHKIPE)
 
Członek Spółki PFO - Przemysław Pytlik (OSHKIPE)
 
Prezes Spółki PFO - Michał Horzela /2 spotkanie (Aves)
 
Głównym powodem spotkania obecnych na zebraniu była nowelizacja ORKiW.  
Niestety mimo postępów w tym temacie, niezbędne będzie jeszcze jedno spotkanie.
Nadesłanych przez hodowców wniosków i zmian jest dużo, ale członkowie RF i przedstawiciele
wszystkich sekcji muszą kierować się podstawowymi zasadami tj. czytelność dokumentu oraz
jego zwięzłość. Zdajemy sobie również sprawę z oczekiwań wszystkich hodowców.  

        Drugim punktem pobytu RF w Katowicach było spotkanie z nowym sponsorem OMP, a
jednocześnie przedstawicielem znanej włoskiej firmy zajmującej się produkcją karm dla ptaków.
Rozmowy toczą się od stycznia, ale mamy nadzieję, że już w niedługim czasie dobiegną końca.
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  Zebranie w Domu Kultury zakończyło się ok. godziny 15.00, ale to nie był jeszcze koniec naszejpracy, tylko zmieniło się miejsce. Mianowicie musieliśmy dojechać do Nakła Śląskiego gdzieoczekiwał na nas programista, który będzie się zajmował poprawkami w platformie. Kol. MichałHorzela, który jest twórcą platformy i co za tym idzie jest doskonale zorientowany w tymtemacie, prowadził rozmowy. Mamy nadzieję, że dzięki temu będzie wiele udogodnień dlasamych hodowców, choćby w przypadku samych zgłoszeń ptaków na OMP.  

  Justyna Krawczyk  Prezydent PFO          

 2 / 2


